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Fangshuo Wu 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

◼ Dispute resolution 

◼ Antitrust/competition 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Wu mainly practices in intellectual property-related fields. 

Prior to joining Han Kun, Mr. Wu worked at King & Wood Mallesons and Zhong Lun Law Firm, 

where he obtained extensive experience in the field of intellectual property.  He closely follows 

industry developments and provides high-quality legal services to achieve his clients' business 

objectives. 

Mr. Wu has provided intellectual property litigation services for multiple globally renowned 

companies. He has also participated in a copyright asset acquisition project for a top-tier private 

equity fund in the United States, as well as being fully involved in an overseas technology 

introduction project for a domestic energy giant.  He has provided high-quality legal services to 

clients, including negotiation strategy guidance, drafting transactional contracts, and due diligence. 

EDUCATION 
Mr. Wu has a cross-disciplinary educational background in law and economics.  He graduated from 

the China University of Political Science and Law (LL.M. in IP Law) and Sichuan University (B.A. 

in Law and a B.A. in Economics). 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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吴方朔 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

◼ 争议解决 

◼ 反垄断/竞争法 

工作经历 

吴方朔律师主要从事知识产权相关业务。 

在加入汉坤之前，吴方朔律师曾供职于北京市金杜律师事务所、北京市中伦律师事务所等机

构，在知识产权诉讼领域积累了广泛的有益经验。吴律师对产业发展态势保持密切观察，为

多位客户提供了符合其商业目的的高质量法律服务。 

吴方朔律师曾为众多全球知名企业提供知识产权诉讼服务；吴方朔律师还曾参与某美国顶级

私募基金版权资产收购项目，并全程参与某国内能源巨头的海外技术引进项目，为客户提供

了谈判策略指导、交易合同起草，以及尽职调查等高质量的法律服务。 

教育背景 

吴方朔律师具有法律、经济学的复合教育背景，分别毕业于中国政法大学（知识产权法硕士），

四川大学（法学&经济学双学位学士）。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


